
Acta Assemblea del Cercle Podem Algirós

Mendiclub, 2 de Març de 2016

26 persones assistents en total

Moderadora: Mireille

Tomador d'acta: Patricio

1. Aprovació de l'acta anterior

L'acta queda aprovada amb el següent resultat de la votació:

A favor 13

En contra 0

Abstencions 8

També es proposa la possibilitat que les pròximes assemblees siguen gravades i usades com vídeo 
acta amb la finalitat de que l'acta solament reflectisca les decisions de l'assemblea i no totes i 
cadascuna de les intervencions literals, llevat que algú ho sol·licite explícitament. En aqueix cas, 
aquesta persona haurà de proveir a la persona encarregada de l'acta d'una transcripció del que pensa 
dir. Aquesta proposta és aprovada amb els següents resultats:

A favor 23

En contra 2

Abstencions 0

2. Informació de la Coordinadora de Cercles

Mireille informa sobre el cicle de documentals que està organitzant la Coordinadora de Cercles de 
la Ciutat de València. També Mireille informa de la queixa que ha posat en la coordinadora el 
Cercle de Camins al Grau pel deficient funcionament de la pàgina web de la coordinadora.

3. Funcionament de la Coordinadora

Miguel comenta els problemes d'organització que ell veu en la Coordinadora i que han molestat a 
alguns cercles. Per açò opina que la Coordinadora tal com està estructurada a dia d'avui hauria de 
ser reformada.

Jorge comenta que per a ell la Coordinadora és un element necessari per al correcte funcionament 
dels Cercles.

Chelo opina que la Coordinadora sí que és important però que s'ha de qüestionar la labor que està 
fent actualment, ja que la seua principal funció hauria de ser la comunicació entre cercles.



Guillermo comenta que no veu adequat que es vote en l'assemblea d'avui recolzar la proposta del 
SG per a la modificació dels estatuts de la coordinadora.

Alicia i Rosa comenten que en la seua opinió la Coordinadora no ha fet gens pels barris i que els 
cercles sectorials tampoc aporten gens. Rosa proposa que el Cercle de Algiros s'isca de la 
coordinadora.

A continuació pren la paraula Elena, que opina que molta gent creu que la Coordinadora no 
funciona, perquè no coneixen el seu funcionament. De fet opina que si la Coordinadora no funciona 
bé és perquè els Cercles no la doten de contingut.

Jorge defensa que els Cercles Sectorials han de seguir formant part de la Coordinadora.

Gabriel diu que s'han demanat voluntaris per a treballar en la Coordinadora però no s'han 
aconseguit. Pel que potser el volum de treball que comporta la Coordinadora no siga assumible 
donat el  múscul social que ara disposen els cercles.

Victor opina que la Coordinadora ha de seguir funcionant lloc que així es va votar en el seu 
moment.

Gabriel Balaguer defensa la proposta del Secretari General, ja que també opina que la Coordinadora
funcional mal.

Guillermo diu que el document que mana el SG oculta certes situacions del funcionament de la 
coordinadora.

Lola defensa que en la campanya electoral estatal va ser el CCM i no la Coordinadora la que 
organitze als cercles territorials.

Gustavo, defensa que el SG puga proposar una modificació en els estatuts de la Coordinadora amb 
la finalitat de que tant el CCM com la Coordinadora compartisquen una mateixa direcció política. 
Al seu torn defensa l'existència de la Coordinadora.

Jorge comenta que la Coordinadora és solament un espai d'interacció entre els Cercles i que el SG 
no té legitimitat per a canviar els seus estatuts.

Ricardo recorda que quan el Circule de Algiros va decidir unir-se a la coordinadora ja ho va fer 
expressant els seus dubtes sobre com s'havia constituït aquest espai. Es va acceptar unir-se per a no 
ser un dels Cercles que quedaven exclosos.

Com a conclusió es decideix que es deixara un mes, fins a la pròxima assemblea, perquè tots els 
membres del cercle puguen llegir tots els documents presentats per membres del circule o d'altres 
cercles pel que fa a aquest tema. Per a açò es manaren per email tots els documents que es reben en 
el correu electrònic del Cercle, així com el document que lliura Guillermo. En la següent assemblea 
ja es votara que postura adopta el cercle de Algirós sobre aquest tema.



4. Validació del Cercle de Algirós

Es presenta el document organitzatiu del Cercle de Algirós que és l'únic element que falta per a la 
seua validació. El document és aprovat per unanimitat (0 Vots en contra i 0 Abstencions). S'enviarà 
al comitè de validació la present acta amb el document organitzatiu en un annex.

5. La Morada de València

Mireille informa que s'està treballant en La Morada de València i que qualsevol persona que vulga 
col·laborar pot acostar-se al Carrer Cadis, número 63.

6. Torn obert

Gabriel Gomez informa sobre la xarrada que tindrà lloc el dia 11 de Març sobre el sistema elèctric a
Espanya a càrrec de la Plataforma per un Nou Model Energètic.

En aquest punt, diverses persones tornen a tractar el tema de la postura del Cercle en la 
Coordinadora de Cercles de la ciutat de València. Com a resultat de la continuació del debat Lola 
proposa que es vote si el Cercle de Algirós opina que la Coordinadora ha de quedar-se com aquesta 
o ha de canviar d'alguna cosa. La votació es duu a terme enmig de moltes protestes amb el resultat 
amb el resultat de:

A favor de la reestructuració: 10 Vots En contra de la reestructuració: 9 Vots

Paral·lelament, Yolanda mostra el seu malestar perquè no veu a ningú prenent acta durant aquesta 
part de l'assemblea.

7. Pròxima assemblea

La pròxima assemblea del Circule queda convocada per al dia 6 d'Abril.


